
 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 28. september 2021 16.30 – 18.30 
  
 
Dagsorden 
Deltagere: Laila Hellesøe, Rikke Jacobsen, Gitte Beier, Ditte Warming, Betina S. Hell, Trine 
Petersen, Ellen Laue Schulz 
  
Afbud fra: Poul Friis Evald, Nicole Haugaard Sørensen, Ann Lorenzen Petersen, Eva Nielsen 
_________________________________________________________________________  
  
1.  Meddelelser   
a)  Formanden og bestyrelsen 
Info fra FRO: rullende skolestart. Erfaringer fra Nordals Skolen og Nørreskov Skolen. Skolerne har frihed 
til at vælge indsatsområder. Anvendelsesorienteret skole. Eksempel fra Hørup. Børnehaven fra Engelshøj 
var ligeledes med oplæg. 
FRO 25. oktober: valg til skolebestyrelser. Kursus for nye bestyrelser. Gode ideer til hvervning af 
medlemmer. TP sender ind til Lene Dippel 
  
  
b) Medarbejdere  
Skoleåret er ved at finde sin gang. De kommende skole/hjem-samtaler afvikles som elevkonferencer. 
Så de næste to måneder ligger møderne som også indeholder revisitering.  
Indkaldelsen skal ligge klar senest ved skoleårets start. I år har vi været for sent ude. 
 
c)   Elever  
Gitte har fået en liste over elevrådsmøderne, så hun kan deltage ind imellem. 
  
 
d)   Skoleledelsen   

 Personalesituation.  Der har været ansættelser af personale, både lærere og 
pædagogmedhjælpere. Første november forventer vi, at være ”helt i hus”  

 Elevsituation. 2 elever på vej ind.  
 Opfølgning på forældrearrangement. Det gik fint. Kun positive tilbagemeldinger.  
   

  
2.  Princip for brug af mobiltelefoner og tablets i skoletiden 
Princippet har været til høring hos personalet. Princippet tilrettes og justeres, så det passer til den 
virkelighed vi er i.   
Tilrettet og besluttet med små justeringer. 
 
3. Opsamling på årets forældremøder 
Forældremøderne for i år er ved at være afviklet. Hvilke tilbagemeldinger har bestyrelsen, som vi 
skal tænke ind til næste efterår – eller er der tiltag, som skal effektueres tidlige 
re? 
Kan hele klassen deltage i ”blå mandag”. Et fint tema til forældremødet i august/september 



Det giver mening at bestyrelsen er repræsenteret ved forældremøderne 
 
4.  Økonomi 
Kort gennemgang af økonomi og de konsekvenser der følger af ny tildeling (som trådte i kraft 
2020) 
Vi kommer ud af året med et overskud. Drøftelse af muligheder, for at udnytte den positive 
situation. 
Legeplads. Arbejdsrum på Huholt. Nye cykelskure 
 
5. Kommende møder       
Punkter til kommende møde: 

  
 Oprette forældregrupper. Hvordan kan vi være behjælpelige? Opdelt i diagnose og 

aldersgruppe. Ellen får fat i en sygeplejerske i psykiatrien 
  
   
 Lejrskoleprincippet (økonomi)  
 Klassedannelser 

  
6. Evt. 
Oprette forældregrupper. Hvordan kan vi være behjælpelige? Opdelt i diagnose og aldersgruppe.  
  
7. Godkendelse af referat   
 godkendt 

   Trine


